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 23-21 מספר  מזכירות רחבהפרוטוקול 

 23/21/6 מועד:  

 18:00בשעה   הישיבה נפתחה

 12 : חברי המזכירות הרחבהמספר  

  לביא  ,  )חלקי(   שחר גורן ,אלדד סברנסקי , פירדמן , שירידגני   טלי  שמואליק שריקי, יואב להב,  , ארטל ויסמן , מאיה נוכחים:  

 מאירי 

 , מירי דגן נוהר רבטל, שולה טל אלון רב טל ,  חסרים: 

 אלה רונן  מוזמנים קבועים: 

 שאול גולומב משתתפים נוספים : 

 : סדר היום

 12אישור פרוטוקול ישיבה מספר  .1
 

דנו בנושא לפני כחודש והוחלט להחזיר את הנושא לחשיבה   –דיון מחודש בנוהלי בחירה  .2
 נוספת הוכנס שינוי קטן בנוהל המוצע )בכחול ומצורף(. מוזמן שאול גולומב. 

 

הצעת החלטה בעניין כוונת התיירות שלא לחזור למועדון לחבר ובשל כך גם לא לממן את   .3
תזרים השיקום ללא השתתפות התיירות   –חלקה בשיקום בית תרבות )ההצעה מצורפת 

 ישלח ביום ראשון( מוזמן שאול גולומב. 
 

 דיון והחלטה עקרונית בנושא מתן אפשרות להשכרת דירות בקבוץ. המשך מדיון קודם  .4
 

 אם יהיו   –שונות  .5
 

 

 : והחלטות ןדיו  

אישור הפרוטוקול לא נדרש מכיוון שלא נדרשו בו החלטות פרט לסעיף השכרת דירות   .1

 שנדון גם בישיבה הנוכחית

הנושא הובא מחדש לדיון לאחר שבישיבה קודמת עלה מרוח הדברים שיש צורך   .2

בתיקונים שידונו בין שאול ולביא ויובאו מחדש לדיון. הצעת התיקון הובאה מחדש ולאחר  

הדיון שהתפתח אושרו פה אחד שינויים שהתבקשו בו על הנוסח המתוקן, מצורפים בירוק  

בנספח )ההצעה הנקיה תכלול גם את השינויים באדום ובכחול ויוסרו מנה המחיקות  

 המסומנות(. 

לאחר דין ודברים והצגת התקציב כפי שהוא נראה היום ללא השתתפות התיירות   .3

התקבלה ההחלטה המצורפת )שימו לב הוכנסו בה שינויים שעלו בדיון( פרסום ההודעה  

 לתיירות מיידי, לקבוץ רק לאחר תשובה סופית של התיירות. 



 ביטול השתתפות תיירות בהשקעות בית תרבות 

אושר   22לצורך שיקום בית תרבות בתקציב שאושר בקלפי הקבוץ באוקטובר 

 מש"ח מעבר לתשלומי הביטוח    4.5תקציב בגובה 

אש"ח בתוספת מע"מ שהיה אמור   500בעלות השיקום המתוכנן נכלל סכום של 

להיות משולם על ידי התיירות לטובת חיזוק קונסטרוקציה במועדון לחבר בעיקר כדי  

 להבטיח את בטחון המשתמשים במועדון. 

מסתמן שהתיירות תחליט בקרוב שאין לה עניין לחזור ולהשתמש במועדון לטובת 

 ארוחות הבוקר לאורחיה ולכן ביקשה שלא להשתתף כמתוכנן בעלויות השיקום. 

נראה שבקשת התיירות שלא לשלם את חלקה בשיקום לאור אי השימוש שלה 

באתר המשופץ הגיונית  על אף שעצם היציאה מההתחייבות שהוצגה לקבוץ אינה 

ראויה. במקביל נראה שהסכומים שידרשו בסופו של יום פחותים מאלה שנצפו  

 מראש )תזרים והערכה תקציבית ישלחו ביום ראשון(.  

מאחר וההצעה הכוללת את השתתפות התיירות בשיקום אושרה בקלפי הקבוץ  

 מובאת הצעת ההחלטה הבאה: 

על החלטתה בהקשר להמשך   1/8/23על התיירות להודיע לא יאוחר מה  •

 שימושה במועדון לחבר בעתיד. 

במידה וההחלטה שתתקבל תשחרר את המועדון משימוש התיירות תשתחרר   •

 גם מחוייבות התיירות לתשלום חלקה בשיקום. 

במידה ומתישהו בעתיד תרצה התיירות לחזור ולהפעיל את המועדון לחבר   •

באופן קבוע לצורך כלשהו ובמידה והקבוץ יאשר זאת תשלם התיירות לקבוץ  

 את התשלום ממנו השתחררה בתוספת מע"מ ובהצמדה למדד. 

שא בהוצאות החזרת מצב המועדון למצב עבודה בכל סכום שהוא  י התיירות ת •

מעבר לתקציב שתומחר על ידי אזימוט )נראה שמדובר בלא יותר מכמה  

 בעשרות אלפי שקלים( 

 

 

לאחר שנמסר על ידי אלה, רונן ולביא שעל פי חוות הדעת של עו"ד   –השכרת דירות  .4

ליעד סידר היועץ המשפטי שלנו, אין סכנה גדולה לקבוץ מאישור מתן אפשרות להשכרת  

משנה, התפתח דיון שעסק בעיקרו בתחום החברתי, עלו נימוקים בעד ונגד ובסופו של  

חברי מזכירות אינו מספיק כדי לקבל החלטה עקרונית בעלת   7דבר הוחלט שפורום של 

משמעות רבה כל כך, הוחלט להעביר חומר לחברי המזכירות שלא נכחו בדיון ולקבל את  

חוות דעתם בעד או נגד, נערכה הצבעה בקרב הנוכחים תוצאותיה רשומות אך ויצטרפו  

 לעמדת הנעדרים מהדיון. 

 חומר רב בנושא מצורף  .5



XXXXXXXXXXXXX 

 )ורושם הפרוטוקול(   אגודהחותמת ____________                                                                         יו"ר ה

 


